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Odpowiadając na interpelację złożoną podczas XLIX sesji Rady Miasta 

Ciechanów w sprawie zagospodarowania zniszczonego pasa zieleni przy ulicy 

Stefana Czarnieckiego wzdłuż ogrodzenia boiska sportowego Szkoły Podstawowej  

nr 7 wyjaśniam, że z uwagi na istniejącą podziemną sieć energetyczną realizacja 

wysokich nasadzeń we wskazanej lokalizacji nie jest możliwa. Niemniej jednak, 

zostanie rozważone wykonanie nasadzeń z niskiej roślinności, tj. z krzewów lub bylin.   

 

Z up. Prezydenta Miasta 

/-/Adrianna Saganek 
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